



Møteinnkalling

SANDVOLLEYBALLSTYREMØTE NR 1 2024

Dragvoll Bygg 1 - 6: 6277 [Romtimeplan](#), [Kart](#) , 04.03.2024, 19:00-21:00

Tilstede:

Simen Enok Lexberg Krøgenes
Eirik Husebø
Vilde Hobøl
Jakob Stave Lorentzen
Synne Skogstad
Oda Margrethe Skaug

Leder
Nestleder
Kasserer
Sportslig Ansvarlig
PR-Ansvarlig
Sekretær

Tilstede
Tilstede
Tilstede
Tilstede
Tilstede
Tilstede

Referent: Oda Margrethe Skaug

Sak 0: Innsjekk

Saken fremlegges av: SK

Saksinnstilling: Oppvarming

Forslag til vedtak: Styret regner seg som klare for møte.

Sak 1: innkomne saker (3 minutter)

Saksfremlegger: SK

Innstilling: Vedtak

Forslag til vedtak: Styret godkjenner innkomne saker for styremøte 1

Møteinnkalling	1
Sak 0: Innsjekk	1
Sak 1: innkomne saker (3 minutter)	2
Sak 2: Situasjonsrapport (3 min)	3
Sak 3: Økonomi	4
Sak 4: Forskjellige tilganger til styret	5
Sak 5: Turneringer og challenger	5
Sak 6: NT Trondheim (15 min)	6
Sak 7: treningstider 2024 (5 min)	9
Sak 8: bestemme tider for uttak (7 min)	10
Sak 9: Medlemsskap med færre måneder	11
Sak 11: Mandagstreningene	12
Sak 10: Styregenser	13
Sak 11: Skap i NTNUI-container (5 min)	14
Sak 12: Gudenæs natteliv (5 min)	14
Sak 13: Eventuelt	16
Sak 14: Neste styremøte	16

Sak 2: Situasjonsrapport (3 min)

Saken fremlegges av: SK

Saksinnstilling: Informasjon

Saksinfo: Oversikt over hva styremedlemmene har foretatt seg siden siste SVSM.

Nestleder: Planlegger turnering, ser ut til å bli den største turneringen vi har hatt i sandhallen. Spent på å se hvordan det fungerer.

Kasserer: Blitt valgt inn som kasserer :)) Fortsatt maillet (hvertfall forsøkt) med Intersport angående bestillingen til medlemmene. Skal visst bli trykt i dag, så krysser fingrene for at det er sant. Nettopp hatt erfaringsoverføring med Jakob :)) Ellers har jeg hatt en konteeksamen, jobba mye og vært på bortehelg i Bergen. Tapte begge kampene, men jeg var ikke benkslitter så jeg hadde det gøy hehe.

PR-Ansvarlig:
:)

Sportslig ansvarlig:

Har hatt erfaringsoverføring, med Vilde. Sykt bra opplegg der hun gikk i gjennom veldig bra hvilke oppgaver jeg skal ha. Ellers er jeg spent på første styremøte. Går mye i volleyball for tiden.

Sekretær: Gjennomført årsmøtet! Hatt erfaringsoverføring med Simen. Gått igjennom alle medlemskapene, mangler “bare” 7 stk så er alle grønne. Ikke så mye mer styreting. Jobbet litt som vikar/assistent. Begynt å prøve å ta igjen alle forelesninger jeg har drøya med å se, så det er gøy.. :)

Leder:

Hatt erfaringsoverføring med Oda og tror alle tekniske ting er gått gjennom. Blitt valgt inn som sandvolleyballansvarlig i volleyballstyret selv om det var antatt at skulle droppes. Jobber med å få oversikt og går sakte men sikkert gjennom informasjonen som eksisterer på driven mens alt annet drives med. Mangler å fikse at Synne er vanlig gruppestyremedlem i Slack.

Sak 3: Økonomi

Saken fremlegges av: VH

Innstilling: Informasjon

Saksinfo: Oversikt over den økonomisk situasjonen til gruppa og eventuelle tiltak

- Status: Hvor står vi mtp. budsjett, likviditet m.m.
- Eventuelle utfordringer/muligheter
- Behov for ekstrabevilgning
- Budsjett

Oppdatering:

Budsjettet er godkjent, men vi har ikke fått så mye støtte som vi håpet på (15 000 mindre ca). Kun 80% støtte på baneleie, pga høy støtte per medlem? Noe vi antar betyr at de mener de gir oss for mye penger per medlem. Dette gjør at vi må endre på noe før det er helt ferdig. Alle lag har betalt og vi har en god del likvider på konto. Ellers er det lite å gjøre på økonomifronten på vinterhalvåret.

Sak 4: Forskjellige tilganger til styret

Saksfremlegger: SK

Innstilling: diskusjon/informasjon

Informasjon:

Alle i styret skal ha tilgang til klubbhuset på sit gløshaugen, og må ha søkt om dette [Her](#). I tillegg har alle fått en e-postkonto koblet til NTNUI og må bruke denne for tilgang til slack, slab og google drive.

- alias i medlemssystemet (eks: sandvolleyball-leder@ntnui.no)
- <https://medlem.ntnui.no/groups/sandvolleyball/>
- <https://hub.ntnui.no/>
- <https://ntnui.slack.com/posts/slack-i-ntnui-acn5qz0g>

Dette er linkene man skal kunne trenge.

Sak 5: Turneringer og challenger

Saksfremlegger: JL

Innstilling: Diskusjon

Informasjon:

Spørsmål:

- Kan vi ha flere turneringer i hallen før vi drar ut?
- Hvor mange kan vi ha?

Referat:

2 turneringer, 9.Mars og 22.Mars sosialturnering (Fredag).

- Håper på dugnad i dødens uka etter påske- Begynne med challenger (2.-7.April)
- Neglspretten: 12-14, eller 19-21.April eller 27.-28.April
- Lage sosialansvarlig-gruppe

Sak 6: NT Trondheim (15 min)

Saksfremlegger: EH

Innstilling: diskusjon

Informasjon:

Vi skal være med å arrangere NT 17-18 august på Lade. Ansvarsfordeling her?

Oppsummert:

- Musikk, blits, telt- Eirik sender noen meldinger.
- Simen kan sjekke opp plakat.
- Eirik- Kan spørre Camilla om t-skjorter og promo

Sak 7: treningstider 2024 (5 min)

Saksfremlegger: SK

Innstilling: diskusjon

Informasjon:

Hvilke treningstider skal vi ta i bruk i 2024

Referat:

Gjøre et forsøk på å få bedre tider i beachsenteret.

Sak 8: bestemme tider for uttak (7 min)

Saksfremlegger: SK

Innstilling: diskusjon

Informasjon:

Første skoleuken starter 12. august. Lurer på om vi skal gjøre samme ukesopplegg som i fjor, altså over 2 uker, eller om vi kunne gjort 2 dager på rad? Jeg har booket 12-16. august i 4 timer hver dag, så kan vi begynne der og bestemme oss for noe som passer, kanskje med tanke på inneuttak også.

Referat:

booke challenger hver onsdag.

D1/H1 uttak 19.August, D2/H2 tirsdag 20.August, H3/D3 21.August, D4/H4 22.August.

Sak 9: Medlemsskap med færre måneder

Saksfremlegger: OMS

Innstilling: diskusjon

Informasjon: Vi har fått en del spesial saker med folk som er her kun 2 måneder pgr de er utvekslingselever, 1 måned pgr de skal operer, noen begynner midt i mars pgr det åpner seg en plass på lag. vi har ikke en god nok policy på disse casene, hva tenker dere vil burde gjøre? Nå har vi 25 kr ekstra for hver måned du ikke er med, men vi har gjort mange unntak.

Referat:

Mer jobb når medlemmer slutter og nye kommer inn. Rimelig med en liten avgift for det. Fortsetter med 25 kr per måned per mindre måned man er med.

Sak 11: Mandagstreningene

Saksfremlegger: OMS

Innstilling: Diskusjon

Informasjon: Fikk melding av en som spiller fra Volleyball:

Er det mulig at du kunne lagt meg til i sandvolleyball-gruppa på spond om det er greit? Hørtes gøy ut å spille noen mandager (og da har jeg faktisk tid). Skjønner om det var for de som allerede var med på beach-lag, men om det hadde vært greit hadde det vært gøy for meg i hvert fall

Spørsmålet da er hva vil ønsker å gjøre, skal vi åpne for at grupper kan booke tid der også om ingen gjør det kjører vi bare åpen trening? Evt må det være et litt godt system på det. Evt om vi bare kan legge til de som ønsker det, mot en liten pris?

Referat:

275 kr per måned for Volleyball spillere som ønsker å bli med i sandvolleyball øktene på mandager, da får de også rettigheter til å booke alle hverdager mellom 08:00-15:30.

Sak 10: Styregenser

Saksfremlegger: JL

Innstilling: diskusjon/informasjon

Informasjon:

Styregensere

Referat:

Crewneck kaki

Crewneck er folk glad i.

<https://www.nidarosprofil.no/sortiment/tekstil/sweatshirts/71761292-204033/basic-roundneck>

Ble valgt Navy crewneck.

Sak 11: Skap i NTNUI-container (5 min)

Saksfremlegger: SK

Innstilling: diskusjon/informasjon

Forslag til vedtak:

Styret setter opp system for utleie av NTNUI drakter som spillere kan bruke i turneringssammenheng.

Informasjon:

Baneutvalget skal fikse låsbare skap til idrettene som tar i bruk dødens dal. Vi snakket tidligere om å ha utleie av drakt og utstyr, som vi kan bruke skapene til



Sak 7 - Låsbare skap i containere

Saksfremlegger: HSK

Informasjon:

Hvem har behov for låsbare skap?

Referat:

Felles konsensus om låsbare skap i containere.

Forsvunnet diverse utstyr, førstehjelp og klær.

Endre kode i ny og ned. Det er mange som potensielt har nåværende kode.

Ønske om felles førstehjelpsskrin for de som trener i dødens dal, lokalisert i dødens dal.

Felles utstyrskasse for det utstyret som brukes på mosjon.

Referat:

Tar denne saken neste styremøte.

Sak 12: Gudenes natteliv (5 min)

Saksfremlegger: SK

Innstilling: diskusjon

Informasjon:

Gudenes natteliv (Årlige NTNUI-festen) avholdes 5. april på samfunnet(hele) og billetter slippes den 5. mars. Burde få med sandvolleyball og få sosialansvarlige med på planlegging.

Referat:

Dele i morgen.

Si ifra om at det må kjøpes kl 12:00.

Poste i sosialgruppa at de må få folk til å melde seg på.

Sak 13: Eventuelt

- I morgen, quiz, Egon- Folk kan ikke

Sak 14: Neste styremøte

Saken fremlegges av: *SK*

Neste styremøte: W2M

